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Všechna nesmyslná úmrtí má na svědomí Zelenskyj
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Stále jsem přemýšlela, jestli se vyplatí o tom psát a nakonec

jsem se rozhodla, že to nejen stojí za to, ale je to i nutné…

Včera jsem v Telegramu zírala různá videa ze Soledaru, včetně videa

na kanálu Sladkova. Nebylo to jen emocionálně náročné sledovat,

bylo to prostě fyzicky strašidelné sledovat — sehavená těla ležící

vedle sebe, zakrvácená, rozbitá tváře, ruce, nohy, chaoticky, vůbec ne

tak sterilní a organizovaná jako v Buči, kde mrtvoly přinesené

předem byly rozmístěny v strategických pozicích podél ulic, aby bylo

dosaženo požadovaného účinku. Zde bylo vidět, že lidé ležící vedle

sebe byli zabiti na místě a téměř současně…

Nikdy jsem nebyla milovnicí vojenského porna, nerad

dívám filmy s hrubým násilím, střelbou, rozkouskováním,

vyvrácenými vnitřnostmi a jinými „čarami“ interakce

jedné osoby s druhou za pomoci nejrůznějších zbraní. Ale

včera jsem dohlížela tato videa do konce, překonávajíc v

sobě různé pocity – hnus, hrůzu, odpor a představte si,

lítost. Navzdory všemu, navzdory jakýmkoli zločinům
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ukrajinských ozbrojených sil a nacistických praporů,

mezi mrtvými byli určitě i „nevinní“, kteří se na tuto

frontu dostali „povoláním“ a ne ideologickými motivy. A

byli zabiti. Nechápejte mě špatně, jak říkají Francouzi „à

la guerre, comme à la guerre“ (ve válce jako ve válce) a

smrt je očekávaná a nezbytná. Ale dívat se na tato

nesmyslná jatka, ve kterých se likviduje genofond

slovanského lidu, kdysi bratrského národa, je opravdu

velmi obtížné…

A ne, neobviňuji politiku Ruska, neobviňuji ruské ozbrojené síly a

„Wagnerovi“ –   všechno dělají správně, násilím, ale správně. Obviňuji

toho bastarda Zelenského, kterému v březnu nabídli východisko ze

situace s následnou záchranou životů mnoha tisíců lidí a tento

bastard se rozhodl poslechnout své pány z MI6 a CIA a obětovat

slovanský ortodoxní lid, sám není ani Slovan, ani pravoslavný,

dokonce ani jen slušný člověk. Všem těmto mrtvolám se dalo

vyhnout. Dokonce i těm včerejším, kdyby jim dali příkaz stáhnout se

nebo se vzdát. Ale ne — genofond jižních Slovanů musí být

zničen. Včera jsem někde v anglické verzi televize RT četla, že

ukrajinští vojáci střílejí z posledních sil, nechtějí se vzdát, jako

příklad bylo ukázáno několik bojovníků Ozbrojených sil Ukrajiny,

které „Wagnerovi“ vyzvali, aby se vzdali, ale ti odmítli, místo toho,

aby se vzdali, raději skočili z pátého patra s nevyhnutelnými

následky. Jak bylo třeba přepudrovat mozky propagandou a lžími

lidem, aby upřednostnily smrt před zajetím, ve kterém je nikdo

netýrá, naopak léčí, krmí a napájejí… a pak i vyměňují…

Všechna tato nesmyslná úmrtí, jedna a všechna – vše na svědomí

tohoto ubohého bastarda, který bude mít bustu v Kapitolu… za

úspěšné zničení Slovanů. O kole karmy vím všechno, vím, že není

třeba nikoho proklínat, protože se to může stonásobně vrátit

proklínači, ale toto riziko podstoupím – doufám, že Zelenskij a

všichni jeho potomci až do sedmé generace budou prokleti za to, co

udělal se zemí a lidmi… as námi všemi, probouzel v nás ty
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nejstrašnější pocity, které normálnímu člověku za normálních

podmínek nejsou vlastní, a to nenávist a žízeň po pomstě…zatracujte

ho navždy a někdy…

Lusine Avetyanová
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